
 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 38 Regelement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

 

Onderwerp:  

Herinrichting Oudedijk en aan verwante verkeersstromen Odiliapeel 

 

Geacht college, 

Tijdens de raadsvergadering van 18 februari 2016 is een motie raadsbreed aangenomen over 

bijgaand onderwerp. Gelet op het tijdstraject was hierbij spoed geboden. 

 

Deze motie luidde als volgt: 

 

‘roept het college op: 

1. met spoed een bijeenkomst te beleggen met de betrokken werkgroepen en de dorpsraad 

Odiliapeel om een gesprek te voeren over de herinrichting van de Oudedijk / MFA-plein; 

2. hierbij het oorspronkelijke plan, zoals dat door de werkgroep (onder begeleiding van de 

gemeente) is ontwikkeld, als uitgangspunt te nemen; 

3. de raad binnen een week na dit overleg te informeren over de stand van zaken, 

en gaat over tot de orde van de dag’ 

 

Mijn vragen luiden als volgt: 

 

1. Heeft er een overleg plaatsgevonden en zo ja waarom is de raad hierover niet geïnformeerd 

en wanneer gaat het college dit dan doen? 

2. Hoe kon het gebeuren dat het college niet op de hoogte was van wat er zich in die week heeft 

afgespeeld? 

3. De gemeenteraad vindt een goede burgerparticipatie belangrijk. Hoe gaat het college 

voorkomen dat wat is voorgevallen nogmaals gebeurt? 

 

 

 

 

 

Afdoening: ☒ schriftelijk ☐ mondelinge beantwoording 

 

Ondertekening: 

Datum indiening : 20-5-2016  

Fractie : CDA  

Naam indiener : John Timmers  
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ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 38 Regelement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders van Uden  ☐ burgemeester 

Datum: 10-5-2016 

Antwoord: 

1.  

Er heeft meerdere keren overleg plaats gevonden over dit project. Voorafgaand aan de ALV van de 

Dorpsraad op 22 februari jl is telefonisch contact geweest met de voorzitter van de Dorpsraad 

Odiliapeel. Vervolgens is met de betrokken werkgroep en de portefeuillehouder overleg geweest op 

29 feburari  jl.  en is de planvoorbereiding in samenspraak met hen verder opgepakt. Inmiddels 

bevindt de planvorming zich in de eindfase en zal het definitieve plan op korte termijn aan alle 

belangstellenden worden gepresenteerd. Dat is tevens het moment waarop u als raad over het 

definitieve plan wordt geïnformeerd. 

 

2.  

Een interne overlegronde over dit plan heeft niet tijdig plaatsgevonden, waardoor de interne 

voorbereiding nog niet geheel was afgerond. Het college betreurt dit.  

 

3.  

Uiteraard vindt het College burgerparticipatie ook belangrijk. Bij volgende projecten zorgen we er voor 

dat de kaders waarbinnen belanghebbenden kunnen meedenken en meebeslissen van te voren helder 

zijn. Op deze manier voorkomen we misverstanden en verkeerde verwachtingen.  

 

 

 


